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Sommerferie i Tjekkiet 
 

Efter en god uges turist-ferie i Østrig, satte Lise og jeg kursen mod nord til 
Decin i Tjekkiet. Her slog vi pjalterne sammen med vores o-løbskammerater, 
Guri, Søren og Vagn. Det blev dog hurtigt besluttet, at den udvalgte 
campingplads ikke levede op til forventningerne, så vi valgte at køre til en 
anden og noget mindre plads, ikke langt derfra. Denne plads var rigtig 
dejlig………hvis altså ikke den lå lige op ad en svinefarm! Undertegnede og 
dennes bedre halvdel lå lige midt i ”skudlinien” hvad angik lugt, hvilket ledte 
til endnu en flytte-beslutning. Efter lidt detektivarbejde på cykel, blev en ny 
plads valgt og vi kunne etablere vores lille ”dansker-lejr”. 
 
 Vi havde fået at vide, at der lå en god restaurant ikke langt fra vores plads, og 

vi drog i samlet, forventningsfuld trop mod spisestedet. Det viste sig at være 

middelmådigt, grænsende til træls……med et personale, som udstrålede en 

sjælden set arbejdslede og kundehad. Heldigvis fandt vores cyklende 

detektiver, Guri og Søren, dagen efter ud af at den rigtige restaurant lå lidt 

længere oppe ad vejen! Et familie-ejet sted, hvor vi spiste godt. Dagen for 

løbene oprandt, og vi drog forventningsfulde afsted i 30 graders varme!  

De Bøhmiske bjerge bød på meget kuperet og udfordrende terræn. I alt 5 løb 

i skoven, og en enkel sprint. Vi var som skrevet alle udfordrede i forskellig 

grad, og jeg skal nøjes med at fortælle om min egen elendige, nærmest 

katastrofale fisen rundt som en hovedløs høne! 1. dag løb jeg nøjagtig 

dobbelt så langt som banens oprindelige længde, med indslag af total 

forvirring, ingen væskeindtag og et enkelt black-out på en træstub efter en 

omgang bjergbestigning. Vanviddet nåede nye højder, da jeg (frivilligt) sagde 

ja tak til at løbe en sprint-stafet med Vagn om aftenen efter dag to i skoven, i 

35 graders varme. Jeg troede at vi skulle løbe en by-sprint i Novy Bor med en 

enkelt tur hver. Jeg løb 1. tur og kom, efter en tur – ikke i byen, men i skoven 

-  udmattet i mål og overdrog kort og SI brik til Vagn. Lise tog imod mig med 

åbne arme og beskeden om, at jeg skulle ud igen. Der er jo altid to sider på et 

stykke papir!!  

2. og 3. dag kom jeg igennem uden total nedtur. 4. dagen gik fint til post 4. 

Postdefinitionen forvirrede mig totalt. Jeg troede naivt, at posten lå i nogle 

klipper. Efter 40 minutter med forgæves søgen, valgte jeg at udgå og 

vandrede slukøret mod mål. Vi fandt senere ud af, med hjælp fra Jens Peder 

fra DK, at definitionen var et sammenfaldet hegn………..et hegn jeg skvattede i 

flere gange under min søgen! Posten så jeg aldrig. 
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Efter 5. og sidste dag i skoven, hvor jeg valgte at sidde over, pga. træthed, 

nederlagsstemning og en mistet/stjålet mobiltelefon, fik vi os en dejlig 

afskedsmiddag på vores stam-restaurant. Guri, Søren og Vagn drog mod Dk, 

mens vi legede turister i nogle dage endnu i den enestående natur. 

Alt i alt et fantastisk land med skønne naturoplevelser, billig mad og dejlig øl! 
Og ja, O-løb i Tjekkiet kan stærkt anbefales, især i den nordlige del af landet 

 
Lars og Lise 

 

Påskeløbet 2020 opdatering 
 

Planlægningen af påskeløbet 2020 er stadig i fuld gang.  

 

Indbydelsen er færdig og skal lige oversættes inden den bliver offentliggjort. 

 

GT Maps fra Litauen kommer igen i oktober måned for at gøre kortene 

færdige til væres banelæggere.   

 

De fleste medlemmer er blevet spurgt om de vil hjælpe med løbet, men er 

du en af dem der ikke er blevet spurgt endnu, så må I meget gerne sige til, 

så I kan få en opgave. 

 

Alle som har sagt ja til at hjælpe vil få en dune jakke som beklædning til 

stævnet. Vi vil I nærmeste fremtid bede Jer prøve den, så vi ved hvilken 

størrelse I skal have, inden vi bestiller dem. 

 

Vi planlægger desuden at al resultatformidling skal foregå elektronisk på 

fjernsynsskærme via af et netværk af computere på stævnepladserne. 

 

Vi går nu i gang med stævneplads skitser, sikkerhedsplan og instruktion-

skrivning. 

 

Tove, Mads, Arne og Lars 

 

Banelægning 
 

Klubben har investeret i det nye Condos 10, så vi kan lave baner i Condos 

med de nyeste kort filer fra OCAD. Skal man bruge den nye Condos 10, når I 

skal lave løbe, så kontakt Keld Rasmussen, han har koderne til den nye 

version. Bliver spændende. 

 

 

 

Rekruttering 
 

Der er sammensat et udvalg, som kommer med et oplæg på hvordan vi kan 
og skal rekruttering nogle nye medlemmer. Ideoplægget er 5 løb i Haderslev 

her i efteråret og muligvis en sidste dag med en fælles middag eller lign.  

Udvalget består af Christian Schrøder, Diana F. Jessen, Over Brix 
Therkildsen, Herdis Sørensen, Ingerlise Andersen og Jørn F. Andersen. Det 

bliver spændende og se hvad det kan bringe af nye medlemmer. 

 

 
 
 



                     
 

 

                                                            

 

 

  

 

  

   

  

         

   Orienteringsklubben OK HTF       

           Medlem af DOF 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Miljø i OK HTF 
 
Efter flere opfordringer er vi så småt begyndt og tænke i miljø i klubben og 2 

af de tiltag vi er blevet opfordret til, at gøre noget ved nu, er at alle 
medlemmer opfordre til at aflevere deres plastiklomme når de har løbet et 

træningsløb, så den kan genbruges. 

Desuden er vi begyndt og bruge papbægere til væske og kaffe til vores 
stævner, i stedet for plastbægere.  

Hvis andre i klubben har en god ide til nogle miljøtiltag som er nemme og 

føre ud i virkeligheden er I meget velkommen til, at skrive til os i 
bestyrelsen. Spændende hvis I har nogle ideer. 

 

Bestyrelsen 
 

 

Træningsløb/WOC Haderslev 
 
WOC klubberne arrangere sammen med os/OK HTF et lukket stævne for 

landsholdene. Stævnet kommer til at foregå i Haderslev den 12. oktober kl. 
15.00 og som medlem at OK HTF kan man få lov at løbe på banerne enten 

før eller efter landsholdene. 

Nærmere information og tidspunkter vil fremgå af vores hjemmeside hurtig-
st muligt. 

 

 
OK HTF  
 

Bestyrelsen vil hermed gerne opfordre til, som aktivt medlem i OK HTF og 
hvis man løber en del løb i løbet af sæsonen, at man frivilligt indbetaler 

nogle penge til klubben som startafgift indskud. Klubben ligger i øjeblikket 

rigtig mange penge ud for medlemmerne.  
Man kan via o-service se, hvor mange penge man bruger på at tilmelde sig 

løb. På den måde har man også mulighed for at se hvor stort et beløb man 

skal overføre frivilligt til klubbens MobilePay 36963.  

Husk at skrive i kommentarerne, at det er startgift penge. Vores Kasserer vil 
stadig gerne sende kontoudtog ud, hvis man gerne vil se sin kontobevæg-

elser. 

 
 

 

 
 

 


